
Protokoll vid Victoriaskolans Brukarråd 22-01-18 

 

Närvarande klassrepresentanter:  FA, FB, 1A, 1B, 2B, 3A, 4A, 4B, 5A, 5B, 7A, 7B, och 8B 

Utsågs till sekreterare:  Föräldrarepresentant från 5A 

Närvarande skolledning: Emelie Öhrn (bitr. rektor F-3 samt fritids) och Adrienn Höglund (bitr. rektor 
åk 4-9) 

1. Vad är brukarrådet?   

a) En mötesplats där föräldrarepresentanter kan delta i diskussion om övergripande frågor för 
skolan.   

b) Det ska vara ett demokratiskt forum utan att vara beslutsfattande.  
c) Tanken är att rådet ska ses en till två gånger per termin.  
d) Frågor som tas (FAQ) upp samt protokoll från brukarrådet samlas på skolans hemsida:  

https://www.victoriaskolan.se/brukarrad 
 
 

2. Frågor som togs upp från klasserna: 

Det finns så många telefonnummer som används på skolan och ibland rings det från dolt nummer.    

a) Alla telefonnummer finns på hemsidan. Vill man, kan man spara dem som är mest relevanta 
för sitt barn.  

b) Dolt nummer förekommer i undantagsfall när lärare snabbt behöver kontakta hemmet och 
använder sin privata telefon.  

Hur ser det ut med Covid-19 restriktioner?  Vilka kriterier som behöver uppfyllas för att återgå till 
det ”normala”? 

a) Skolan följer de aktuella direktiven från Folkhälsomyndigheten och Göteborgs Stad. Dessa 
uppdateras regelbundet på skolans hemsida. Möten sker fortfarande i första hand digitalt 
men anser skolan att ett behov av fysiskt möte finns så erbjuds detta. 

Varför erbjuds inte simning för årskurs 3 längre?  Är det pga. Covid-19?  

a) Göteborgs Stad tog bort simning för åk 2 (det var inte åk 3 det gällde) före Covid-19. 
b) Simundervisning på loven erbjuds för elever som inte klarar simning inför betygssättning.  

Hur sker återkoppling från lärare gällande EVTY (elevens val tyska) och modersmålsundervisning i 
tyska?  

a) I Unikum ska det läggas upp en terminsplanering samt en veckoplanering i EVTY. 
b) Modersmålsundervisning i tyska; det kommer att finnas ett dokument på Unikum som 

uppdateras veckovis med innehåll. 
c) Kunskapsbedömningar i dessa ämnen sker inför utvecklingssamtal det vill säga en gång per 

termin. 
 

 



Hur blir det kring föräldramöte på fritids? 

a) På grund av Covid-19 är det pausat då man vill kunna ha ett fysiskt möte för att visa upp 
projekt och verksamheten. 

Är fritidsverksamheten likvärdig?  

a) Målet är att verksamheterna ska vara likvärdiga vilket innebär att det anpassas till gruppens 
behov och önskan. 

b) Fritidsverksamheten följer läroplanen för fritids och identifierar områden som barnen 
behöver träna på. 

När och till vad används klasskassan och hur fördelas den? 

a) Syftet är att sätta guldkant för klassen ihop med läraren.  
b) Det är upp till föräldrarna i respektive klass om man vill ha en klasskassa. I så fall hanteras 

den av en förälder i klassen.  
c) Pengarna från julbasaren fördelas mellan de klasser som har ställt upp och varit med.  

 

Hur ser det ut i dagsläget med Covid-19 testkit?  

a) Gurgeltest delas inte längre ut enligt nya direktiv från Smittskydd Västra Götaland.  
 

Vem får dela ut Alvedon till en elev eller lägga om ett bandage? 

a) Vi har en skolsköterska på plats måndag-torsdag. Det är enbart skolsköterskan som får dela ut 
medicin eller lägga om bandage på elever. Skolsköterskan journalför och informerar 
vårdnadshavare vid dessa tillfällen.  

Information om fritidsklubben saknas i brukarrådets FAQ. 

a) Fritidsklubben är nytt för detta läsår och därför saknas informationen i FAQ. Tack för att ni 
uppmärksammade detta; vi i skolledningen kommer att uppdatera dokumentet. 

Är det möjligt att begränsa sitt barns skärmtid på skolans iPad? 

a) Ja, det är möjligt men vi vet inte om det eventuellt kan påverka vissa appar eller funktioner 
som eleverna behöver för skolarbetet.  

b) Skärmtid ställs in under ”Inställningar”.  

 

Övriga frågor: 

Kan föräldrarna få en utbildning i hur man kan hjälpa sina barn att använda sociala medier på ett 
bra sätt? Önskemålet är att efter detta fortsätta diskutera med föräldrar i klassen.  

Svar: Skolledningen ser över vilka möjliga fortbildning det finns och återkommer. 

 

 

 



Nedan kommer några tips/böcker om olika sidor från olika myndigheter: 

• Surfalugnt.se 
• Värsta bästa nätet av Maria Dufva 

 

På polisens hemsida finns det fler länkar att kolla på: 

• Har du blivit utsatt för näthat? 
• Lagar och fakta om näthat 
• Lagar och fakta om diskussionsforum på Internet 
• Att tänka på när du vill göra en polisanmälan 
• Hat på nätet - Myndigheten för ungdoms och civilsamhällesfrågors webbplats 
• SurfaLugnt.se - Tips och råd om ungas nätvardag 
• Om du blivit kränkt på nätet - Integritetsskyddsmyndighetens webbplats 
• BRIS - Barnens rädd i samhällets webbplats 
• Statens medieråd - Nohate för dig som vill förebygga näthat bland unga  

 
 

Vad tycker barnen om skolmaten? 

Svar: Enligt elevrådet och matrådet har salladsbuffén blivit mycket bättre. Det finns också en ”matig 
sallad” varje dag som man kan ta ifall om man inte gillar skolmaten just den dagen. I övrigt tycker 
majoriteten av eleverna att skolmaten är god. 

 

 

 

  

 


